
 

 

Examination Rules and Regulations:  
1. Students must show their Identification card. 

2. Students who are delayed 30 minutes or more from the examination start-time will not be admitted to the 

examination room. 

The following actions are prohibited, and will be subject to penalties: 

3. Violation of examination regulations, non-compliance with instructions of the examination hall supervisor or any of 

the invigilators, disrupting the peace and quiet of the examination, and/or causing examination delays.  

4. Committing or attempting to commit any kind of cheating in an examination or assisting another student to cheat in 

any shape or form.  

5. Providing false personal information on answer sheets or attendance list.  

6. Possession or use of any communication, storage or any other electronic devices when conducting on campus or 

online exams. These include but not limited to: mobile phones, smart watches, headphones, and earphones even if 

switched off.  

7. Possession of unauthorized academic materials related to the examination subject matter in any shape or form.  

8. Writing notes related to the examination subject matter on the body, dress, wall, table or any other medium.  

9.  Refusal to hand over the answer sheet to the examination Committee's official or any of the invigilators before the 

student leaves the exam hall.  

10. An act of impersonation by any person from inside or outside the University by sitting an examination or presenting 

an assessed academic activity on behalf of another student with or without his/her knowledge or consent.  

11. Involvement in any illegal activity with regard to examinations such as the leakage, stealing, distribution, selling, 

and/or buying of an examination related content or material.  

12. Physical or verbal assault of an invigilator, student, or any other person in the examination hall.  

13. Leaving the examination room during the first hour of the examination. 

 

 

 الامتحانات: ولوائحقواعد 

 .على الطلبة إبراز بطاقة اثبات شخصية .1

 .دقيقة عن بدء الامتحان 30الامتحان إذا وصلوا بعد مرور  لا يسمح للطلبة بدخول قاعة .2

 :يمنع الافعال الأتية ويعاقب عليها

أو ا مما يعكر صفو وهدوء الامتحان أو أي من القائمين عليه الامتحانية القاعةالامتحانات أو عدم الالتزام بتعليمات مشرف  لوائح ةمخالف .3

 يتسبب في تأخير الامتحان.

 .الغش باي شكل علىطالب آخر  ةالشروع في القيام باي نوع من الغش في الامتحان أو مساعدالقيام أو  .4

 معلومات شخصية خاطئة على أوراق الإجابات أو قائمة الحضور. تزويد .5

. وتشمل على إلكترونياأو  الجامعة حرم الامتحان في إجراءعند  ىآخر ةلكترونيا ةأجهز ةأو تخزين أو اي اتصالوسائل ايه  استعمالأو  حيازة .6

 سبيل المثال لا الحصر، ما يلي: الهواتف المحمولة، والساعات الذكية، وسماعات الرأس، وسماعات الأذن حتى ولو كانت مغلقة.

 .بموضوع الامتحان باي شكل حيازة مقررات أكاديمية غير مصرح بها تتعلق .7

 اللباس أو الجدار أو الطاولة أو أي وسيلة أخرى.كتابة ملاحظات متعلقة بموضوع الامتحان على الجسم أو  .8

 الامتحان. ةالامتحان أو أحد المراقبين قبل خروج الطالب من قاعة الإجابة إلى مسئول لجن ةالامتناع عن تسليم ورق .9

طالب آخر  أي شخص من داخل الجامعة أو خارجها، وذلك عن طريق إجراء امتحان أو تقديم نشاط أكاديمي مقدر لصالح هوية انتحال .10

 .بعلمه أو بموافقته أو بغير علمه

 الاشتراك في أي نشاط غير مشروع يتعلق بالامتحانات مثل تسريب أو سرقة أو توزيع أو بيع و/أو شراء محتوى أو مواد متعلقة بالامتحان. .11

 .الامتحانية القاعةأو أي شخص آخر في  طالبأو  مراقب، على اللفظيالاعتداء الجسدي أو  .12

 .قاعة الامتحان قبل مرور ساعة من زمن الامتحانمغادرة  .13


